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Verslag PvdA ledenvergadering in het Warnshuus, Warnsveld 
 
De vergadering is door 33 leden bezocht.  Er zijn meerdere afmeldingen binnen gekomen. Annelies de 
Jonge kwam wat later en Willem Geerken was eerst elders, maar het lukte hem om aan het eind van de 
vergadering toch nog te komen en deel te nemen aan de toast. 
 
Fred Meijer leidt als vicevoorzitter deze vergadering in verband met de voorzittersverkiezing, waaraan 
ook interim-voorzitter Frans Heitling mee doet. 
Notulist: Fransje vd Breggen 
 

1. Opening 
Fred verhaalt dat voor hem en met hem velen, het prachtige resultaat van de verkiezingen de 
verwachtingen overtrof. Naar zijn mening vooral omdat wij nu eenmaal de beste lijsttrekker hadden! 
Annelies de Jonge ontving de meeste stemmen en werd ook nog eens gekozen als de beste wethouder. 
(Groot applaus) 
Daarnaast hadden wij natuurlijk een uitstekend verkiezingsprogramma, goed uitgewerkt in korte 
slogans en een mooie, diverse lijst. Wij voerden tevens een topcampagne, waaronder de zeer actieve 
deelname aan de sociale media en zichtbaarheidscampagnes, onder leiding van Jasper Bloem. (Applaus).  
Laten we daarbij niet vergeten dat de afdeling en de fractie al lange tijd bezig zijn de poriën van de 
samenleving in te komen en daarbij veel goodwill hebben gekweekt, o.a. door het maandelijks delen van 
de rode taart. 
 
De uitdaging: Hoe zetten we dit voort? Vertrouwen ontvangen en kwaliteit geven. Dat kan PvdA 
Zutphen: in welke ander vereniging wordt nog een voorzittersverkiezing georganiseerd?  Meestal is het 
smeken om iemand zo ver te krijgen dat deze de hamer oppakt. 
 

2. Vaststellen van de agenda 
Agendapunt 3 verschuift naar agendapunt 6. 

 

3. Huishoudelijk gedeelte:  
 Vastellen van het verslag van de ledenvergadering van 22 oktober 2017 

Er wordt een korte leespauze ingelast, want het concept stond niet op de website. 
Marjolijn vraagt hoe het staat met de werkgroep Bovenlokaal. 
 Fred: dat komt in agendapunt 6 aan de beurt. 

 Jaarverslag bestuur, vastgesteld. 
 Jaarverslag fractie  

Gerrit Ditzel. In het verslag is sprake van een doelgroep bijzonder onderwijs. Dat moet speciaal 
onderwijs zijn. Dit zal worden gecorrigeerd. Verslag werd vastgesteld. 

 Jaarverslag ledenadministratie 
Gerrit Ditzel vraagt naar de opzegging met onbekende reden. Fransje legt uit dat de reden dan wel 
is opgegeven bij de algemene ledenadministratie, maar niet interessant is voor de lokale afdeling. 
De opzeggingsreden kan dan bijvoorbeeld kritiek zijn op de het landelijke beleid.   
Verslag werd vastgesteld. 

 Het jaarverslag van het Ombudsteam wordt door Jan van Gemert mondeling toegelicht, het is nog 
niet verspreid en zal later worden gepubliceerd op de website.  
Janny Winters vraagt zich af wat de relatie is tussen het Ombudsteam en de PvdA.  
Marjolijn antwoordt dat het een PvdA-Ombudsteam is en dat de mensen dat weten. Zij helpen 
mensen door naast hen te staan. Tegelijkertijd worden zo structurele problemen zichtbaar, waar 
zij als fractie mogelijk iets aan kunnen doen. Fransje voegt nog toe dat een structureel probleem 
ook naar de 2e Kamer kan worden doorgespeeld.  

 Er is geen jaarverslag van de gewestelijk afgevaardigde, want die was er niet het afgelopen jaar. 
Ook de werkgroepen leverden geen jaarverslag in.  
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4. Financiën  
Elizabeth van Wensveen krijgt het woord. Zij meldt het heugelijke nieuws dat ondanks onze slechte 
financiële positie er toch zo veel geld gedoneerd is dat wij de campagne met een klein positiefsaldo 
kunnen afsluiten. Jasper vult aan dat de campagnegroep ook zaken heeft geschrapt. Applaus voor de 
donateurs.  
 Jaarverslag penningmeester  

Het werk van de penningmeester is altijd wat droog, dus dit verslag is een droge opsomming 
Het jaarverslag wordt vastgesteld. 

 Jaarrekening 2017 
Wordt vastgesteld. 

 Verslag kascontrole commissie 
Jan van Gemert neemt het woord. De kascontrole commissie bestaande uit hem zelf en Karin 
Jeurink (zij is er niet want de Staten vergaderen iedere woensdag) hebben alles gecontroleerd en 
goed bevonden.  
BESLUIT: De ledenvergadering verleent decharge aan het bestuur over het gevoerde beleid en de 
financiën. 

 Benoemen nieuwe kascontrole commissie 
Gerrit Ditzel en Karin Jeurink zullen de kascontrole commissie bemensen voor de jaarrekening 
2018.  

 

5. Bestuurswisseling: 
 Verkiezing van de voorzitter 

Fred neemt het woord. Er zijn twee kandidaten: Frans Heitling en Sam Terpstra.  
Jammer genoeg kon Sam er deze avond niet bij zijn. Daarom worden beide kandidaten 
voorgedragen. Fred Daane draagt Frans Heitling voor en Albèr Giezen draagt Sam voor. Op het 
scherm worden foto’s van beide kandidaten geprojecteerd en de sollicitatiebrieven liggen bij de 
stukken op de tafels. 
De stemcommissie wordt voorgezeten door Mark Hissink, samen met Marjolijn Moester en Jan 
Pierik zal hij de stemmen verzamelen en tellen.  
Eerst wordt een leespauze ingelast zodat de sollicitatiebrieven door iedere aanwezige kan worden 
gelezen. De leden ontvangen briefjes en kunnen op één kandidaat stemmen. De briefjes worden in 
een stembus verzameld.  
De verkiezing eindigde in een partstellingen: 16 leden stemden voor Frans, 16 leden stemden voor 
Sam en één lid stemde blanco.  
Na enig overleg wordt besloten om de verkiezing opnieuw te houden tijdens de eerstvolgende 
ledenvergadering. Dat zal mogelijk de ledenvergadering zijn die bijeen geroepen wordt om 
goedkeuring te verlenen aan het resultaat van de coalitieonderhandelingen. Op die vergadering 
zullen beide kandidaten zichzelf kunnen presenteren en vragen beantwoorden.  
 
Frans Heitling zal nog even als interim-voorzitter doorgaan. 
 

 Informatie over de zittingstermijn andere bestuursleden 
Is niet behandeld. 1  
 

6. Verwelkoming nieuwe fractie  
Fred verwelkomt de nieuwe fractie. Annelies de Jonge, Jasper Bloem, Marjolijn Moester en Harrij 
Hissink worden onder hartelijk applaus verwelkomt. Frans Manders en Suzanne de Geus worden 
eveneens met applaus verwelkomt, zij zullen zitting nemen in het forum.  

                                                                 
1 Van de secretaris: alleen Frans Eggermont zal volgend jaar aftredend zijn. Fred Meijer, Fransje vd Breggen en 
Elizabeth van Wensveen zijn vorige jaar toegetreden tot het bestuur. 
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Jasper Bloem is als fractievoorzitter gekozen. Annelies voert samen met Jasper de onderhandelingen.  
Guus Elders vraagt: is er een reden dat het bestuur hierin geen rol speelt? 
Fred antwoordt dat er in augustus is afgesproken dat het bestuur er vooral is voor de vereniging en 
de politici voor het politieke beleid. Natuurlijk wordt het bestuur op de hoogte gehouden en zullen 
mensen geraadpleegd worden als dat nodig is. 
Frans Eggermont voegt daar nog aan toe dat het akkoord de goedkeuring van de leden moet hebben.   
 

7. Werkplan in uitvoering 
Voor dit agendapunt wordt een PowerPoint geprojecteerd op het scherm. Op de dia’s zijn onderdelen 
van het werkplan 2018 te zien.  In de bijgevoegde .pdf zijn de dia’s te bekijken.  
 

➢ Scouten en opleiden 
Marjolein Pronk wilde dit wel oppakken, maar bij nader inzien heeft zij het gewoon te druk.  
Er is dus een vacature.  
 

➢ Coördinator permanente campagne. De campagne moet worden voortgezet. Er is van alles te doen. 
Er is ook een vacature voor campagnecoördinator 
 

➢ Landelijk mee doen 
Deze werkgroep zal net als de vroegere werkgroep Bovenlokaal alle bovenlokale zaken behandelen. 
De werkgroep moet snel aan de gang, want volgend jaar maart zijn er provinciale- en 
waterschapverkiezingen.  
Ons Statenlid Karin Jeurink kan alle steun gebruiken voor haar herverkiezing. 
Ook aan het landelijke PvdA beleid moeten wij als afdeling aandacht besteden. Hoewel er geen 
congresafgevaardigde meer is kunnen wij ook als afdeling  in de ledendemocratie onze stem laten 
horen. 
 

➢ Verkiezing gewestelijk afgevaardigde 
Er hebben zich geen kandidaten gemeld. Mark Hissink geeft daarop aan dat hij wel de afgevaardigde 
wil zijn, maar niet altijd tijd heeft en dus graag ziet dat er een plaatsvervanger benoemd wordt. 
Annelies de Jonge geeft aan dat zij die taak wel op zich wil nemen.  

➢ BESLUIT: Mark Hissink benoemd als gewestelijk afgevaardigde, Annelies de Jonge als 
plaatsvervanger 
 

➢ Denktanks 
Over dit onderwerp ontstaan discussies. 

Jasper: zorgen dat de denktanks niet te veel alleen aan de gang gaan. 
 Fred: het is natuurlijk de bedoeling dat er contact is. 
Albér: in de campagne zijn al enkele werkgroepjes gevormd. Die kunnen verder.  
Annelies: we moeten oppassen niet in de val te lopen van te veel structuur. 
Suzanne: er wordt gedacht aan een vrijdagmiddagborrel in De Spaan 
Hans Polman: wat we missen is de gesprekken met buitenstaanders. Leren van mensen, nodig 
mensen uit, keer niet terug in jezelf. 
Annelies: en naar anderen toegaan 
Hans wil graag voor de volgende ledenvergadering een structureel plan van het bestuur 
Marjolijn. Als fractie gaan wij tegenwoordig al veel meer met mensen in gesprek en zoeken wij ze 
op. Zij is bijvoorbeeld naar een moeder in de bijstand gegaan om naar haar ervaringen te luisteren. 
Hans. Dat is prima, maar hij bedoelt ook mensen uitnodigen. 
Harrij, vorige maand hadden wij een bijeenkomst over armoedebestrijding in Het Volkshuis. Daar 
hebben wij vooral geluisterd. 
Fransje: Op 18 april hebben wij een avond gepland om te brainstormen. Daar kan dit alles aan bod 
komen. Daar kunnen wij gaan bepalen hoe we het gaan aanpakken. 
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De jaarkalender wordt geprojecteerd 
Frans Manders. Op 20 juni staat een thema-avond gepland. Dat zou dan de avond over werk 
kunnen zijn in de voetbalkantine van FC Zutphen.  
Annelies. Liever iets vroeger, in mei en dan een thema-avond over keuzes in verband met de 
voorjaarsnota. Daar kunnen we ook buitenstaanders bij uitnodigen. 
Mark ziet graag meer thema-avonden. 
 

De discussie wordt 18 april voortgezet.  
 

8. Rondvraag. 
Geen vragen. 

 
Hiermee eindigt dit deel van de avond. 

 
Fred geeft het woord aan lijsttrekker Annelies de Jonge. Hierbij in het een kort een weergave.. 
 
De verkiezingsavond. Deze begon heel gezellig bij de Spaan en de aanwezigen zagen er tegenop naar de 
Burgerzaal te gaan, bang voor een nieuwe afstraffing. We zijn niet erg verwend de laatste jaren en de 
landelijke prognoses waren niet best. Alleen Emmen gaf een beetje hoop. Gearriveerd in de Burgerzaal, 
allemaal tegelijk, keek iedereen naar de PvdA en begonnen felicitaties te geven. We keken naar het bord, 
nog maar 10% geteld maar toch: 1 zetel winst!  
We bleven op die ene zetel winst staan en zitten nu comfortabel met 4 zetels in de gemeenteraad van 
Zutphen. Annelies zegt bijzonder trots te zijn op haar team.  
 
Na de halvering van 4 jaar geleden besloten we de zaken anders aan te gaan pakken: veel meer luisteren 
en accepteren dat wij geen grote machtspartij meer zijn. Dat hebben we gedaan. We hebben deze 
campagne geen rozen gedeeld en we zijn niet als een groot rood blok de straat op gegaan. Geen grote 
beloften in het verkiezingsprogramma en de taal zo duidelijk mogelijk. Maar wel veel verenigingen langs, 
bezoeken afleggen, luisteren en praten. 
 
De campagne was uitgebreid en er is veel van gerealiseerd. We lieten ons overal zien, maar niet te 
nadrukkelijk. De rode taarten en het rode taartenfeest zijn zeer goed gevallen. Evenals de 
Hemaontbijtjes. Andere partijen zijn er jaloers op, andere afdelingen delen nu ook rode taarten. 
Ook onze filmpjes deden het goed. De verkiezingsfilm is zelfs door 18.000 mensen bekeken. 
 
Wat we ook gedaan hebben is de moeilijke dossiers niet schuwen. Het AZC, Het Broederenklooster en 
nu ook Het Plein. Kwaliteit leveren en eerlijk zijn. 
Er is aandacht voor ons, De NRC heeft gebeld, Nelleke Vedelaar en Lodewijk Asscher hebben contact 
opgenomen.  
 
Annelies heeft de andere afdelingen die ook gewonnen hebben uitgenodigd op 7 april.2  
Dat zijn 22 afdelingen en van die 22, maar 6 gemeenten met meer dan 40.000 inwoners. Conclusie is dat 
de PvdA haar basis in de middelgrote en grote gemeenten kwijt is. Met de andere afdelingen gaan we in 
gesprek over waarom zij denken wel gewonnen te hebben. Wat hebben wij gemeen?  
 
Tot slot bedankt zij iedereen en persoonlijk vooral Marjolein Pronk en Willem Geerken. Beide hebben 
haar als lijsttrekker veel steun gegeven. En Gerbrand Pot wordt ook bedankt voor het maken van een 
prachtige verkiezingsfilm. 
 
En nu naar de toekomst, de onderhandelingen 

                                                                 
2 Deze bijeenkomst werd verzet naar 13 april en viel daarmee samen met de regionale bijeenkomsten die de 
landelijke partij organiseerde in Zutphen. De bijeenkomst wordt nu dus landelijk georganiseerd. 
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GroenLinks heeft als grootste partij met 5 zetels, het initiatief gekregen. Er zijn twee informateurs 
benoemd en GL wil zoveel mogelijk openbaar onderhandelen en de onderhandelingen met interactie 
voeren. Annelies en Jasper vragen zich af hoe dat moet en met wie, want over het algemeen komen altijd 
dezelfde mensen op dit soort bijeenkomsten af, hoe zorg je voor afspiegeling? Dus zij zullen de interactie 
met de samenleving alleen steunen als er gezorgd is dat er gepraat wordt met een afspiegeling van de 
samenleving. 
 
De informateurs hebben alle partijen verzocht een openbare brief te schrijven, de leden zullen die ook 
ontvangen. Annelies en Jasper vragen zij zich ook af of onderhandelen in de openbaarheid niet het 
gevaar inhoudt dat niet iedereen zich uitspreekt. Bijvoorbeeld: er zijn twijfels bij de deelname aan het 
college door de SP. De laatste jaren hebben zij zich betrouwbaar getoond, maar het eerste jaar helemaal 
niet. Hoe spreek je dat in het openbaar uit? En als zij een wethouder leveren, moeten we dan om een 
waarborg vragen?  
 
Jokelien suggereert om Willem Geerken te vragen om mede de strategie te bepalen i.v.m. die 
openbaarheid.  
 
Op het eind wordt de ledenvergadering om een advies gevraagd. Dit doet Fred met een ‘mentimeter’ : via 
de mobiele telefoon je keuze schrijven, deze wordt dan op het scherm geprojecteerd. 
De keuzes zijn geworden: 

1. Samen een coalitievormen met GL, SP en D66 
2. Duurzaamheid, armoedebestrijding en werk zijn de belangrijkste punten. 

 
Bijna de helft van de aanwezigen konden niet mee doen met de Mentimeter, maar konden zich wel  
vinden in de keuzes. 
 
Fred sluit de vergadering en iedereen werd verzocht naar de bar te gaan om een toast uit te brengen op 
de goede uitslag van de gemeenteraadsverkiezingen 2018. 
 

 


